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Besluitenlijst Commissie 3 november 2022 

 

Aanwezigen  

Voorzitter: L.C. Villée 

Secretaris: E.J. Blook 

Deelnemers: VLP Roosendaal: W.C.H. Brouwers, G.A. van Zalinge, A.C.P.M. Jochems, M.J.M. de 

Waard, M.G.A. Machielsen,  Roosendaalse Lijst: M. Tekindemir, J.C.J.M. van Dorst, S.J.C.M. van 

Looveren, S.R. van der Touw VVD: M. Nefs, M. van der Bijl, D.J. van Velthoven GroenLinks: A.J.M. 

Gepkens, CDA: A.S. Hamans, P.F.A. Smits PvdA: B. Rommens, P.R. Klaver D66: B. Taher, F. Peters 

Burger Belangen Roosendaal: S. Bozkurt Forum voor Democratie: C.S.A. van Leerzem Vitaal Liberaal: 

A.C.J.C. Sieben, K. Kraak, J.J.M.M. Wezenbeek  

College: E.G.A. van der Star, M.A.C.M.J. van Ginderen, S.M.J. Vermeulen, C.F.G.R. Koenraad, J.M. Van 
Midden, A. Van Gestel  
  

 

1. OPENING EN MEDEDELINGEN  

De voorzitter opent de vergadering om 19.00 uur.   

  

2. VASTSTELLEN AGENDA  

De agenda is ongewijzigd vastgesteld.  

 

3. Raadsvoorstel Programmabegroting 2023 i.c.m. raadsmededeling 70-2022 Collegeprogramma Zij 
aan Zij 
De gemeenteraad wordt voorgesteld de Programmabegroting 2023 inclusief meerjarenraming 
2024-2026 en bijbehorende begrotingswijziging vast te stellen. 

 
Door de fracties zijn tijdens het commissiedebat de volgende (voorgenomen) wijzigingsvoorstellen 
en/of moties ingebracht:  

 
VLP Roosendaal 

▪ Bedrag van 650.000 euro als energiecompensatiefonds oormerken 
▪ Voorstel om de afvalstoffenheffing minder hard laten stijgen – mogelijk bij Najaarsbrief 

danwel Belastingvoorstellen later dit jaar 
▪ Fietsliften bij de Passerelle 
 

Roosendaalse Lijst 

▪ Neutralisatie van de afvalstoffenheffing-stijging 
▪ Ondersteuning (sport)verenigingsleven (energiecompensatie) 
▪ Aandacht voor bedrijvigheid in de gemeente 
 

VVD 

▪ Uitbreiding capaciteit gemeentelijke toezicht en handhaving 
 

GroenLinks 

▪ Ontheffen van de rioolheffing voor die eigenaren die geen gebruik maken van de 
gemeentelijke riolering. 

▪ Voorstel opkomst vergroten bij verkiezingen, met name gericht op jongeren. 
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CDA 

▪ Behoud Nispense molen en het bijbehorende motorhuis 
▪ Aandacht voor toegankelijkheid 
▪ Versnellen van zgn. kleine WMO-aanvragen 
 

PvdA 

▪ Meenemen gezondheidsfactor (zgn. G-factor) - afhankelijk van berichtgeving die hierover nog 

volgt van wethouder Van Ginderen. 
 

D66 

▪ Energietoeslag voor in Roosendaal woonachtige, zelfstandig wonende studenten 
▪ Bevorderen salarisgroei gemeente ambtenaren 
 

BurgerBelangen Roosendaal 

▪ Sociale Minimapas 
 

Forum voor Democratie 

▪ Gelijk blijven tarief afvalstoffenheffing 
▪ Geen stijging rioolheffing 
▪ Referendum m.b.t. sterke groei van gemeente Roosendaal (100.000+ gemeente) 
▪ Structureel geld (jaarlijks €100.000) t.b.v. ontwikkelen vitaal platteland 
 

Vitaal Liberaal 

▪ Geen eigen moties/amendementen - Wel aangegeven mee te willen denken met de 
amendementen/moties van VLP Roosendaal en VVD. 

 

 
Tijdens de beraadslaging zijn door het college de volgende concrete punten ingebracht in reactie 
op de eerste en tweede termijn: 

− Wethouder Van der Star heeft aangegeven dat er in de Programmabegroting 2024 minder 

PM-posten zullen staan. Wethouder Van der Star heeft aangegeven dat de raad zal worden 

geïnformeerd over de verdere uitvoering (qua plannen en geld). Daarbij is het gebruikelijk om 

de plannen om de vier jaar te herijken. Of dit met de hele raad gebeurd of alleen met de 

Auditcommissie, laat wethouder Van der Star graag aan de raad.  

− Wethouder Van der Star heeft aangegeven dat zij bij de Financiële Commissie van de VNG 

aandacht zal vragen ten aanzien van juistheid van circulaires.  

− Wethouder Van der Star heeft aangegeven dat zij zal kijken of een wijkraad voor en door 

kinderen een optie zou kunnen zijn in het kader van inwonersparticipatie, maar zij kan hier nu 

geen concrete toezegging op doen.  

 

− Wethouder Van Gestel heeft aangegeven dat er een Visie Roosendaal 2040 zal worden 

opgesteld die naar verwachting in 2024 zal worden opgeleverd. In de nota worden concrete 

ontwikkelstappen opgenomen van nu naar 2040. Er wordt verder een actief grondbeleid 

gevoerd waarbij er financiële buffers zullen worden gecreëerd voor toekomstige 

ontwikkelingen. Dat wordt gedaan in de vorm van een grondbedrijf waarbij de opzet op een 

later moment wordt voorgelegd aan de gemeenteraad.  

 

− Wethouder Vermeulen heeft aangegeven dat er een economische visie zal komen die in het 
derde kwartaal van 2023 aan de raad zal worden voorgelegd.  

− De prioriteitenlijst om hardrijders tegen te gaan komt richting raad en kan dan in de 

Commissievergadering van 24 november a.s. worden besproken. 
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− Wethouder Vermeulen heeft aangegeven dat, op het moment dat zij met sportverenigingen in 

gesprek is, zij hen zal vragen of er behoefte is aan c.q. mogelijkheden zijn om met andere 

sportverenigingen faciliteiten/accommodaties te delen (dit op verzoek van de fractie Vitaal 

Liberaal en uit het oogpunt van mogelijke kostenbesparingen).  

 

− Wethouder Koenraad heeft aangegeven dat de raad op korte termijn geïnformeerd zal 
worden over de integrale wijkaanpak, ook i.r.t. verduurzaming. 

− Wethouder Koenraad heeft aangegeven dat de raad binnenkort een voortgangsrapportage 
ten aanzien van het dierenwelzijnsbeleid zal ontvangen. 

− Wethouder Koenraad heeft aangegeven dat de raad in het eerste kwartaal van 2023 zal 
worden geïnformeerd over de uitvoering van de motie ondersteuning minima bij 
dierenartskosten. 
 

− Wethouder Van Ginderen heeft aangegeven dat er een beleidsregel in wording is t.b.v. 
energietoeslag voor studenten die zelfstandig wonen. Deze zal komende maand bekend 
worden gemaakt en de raad zal hierover worden geïnformeerd. 

− Op de vraag van de PvdA-fractie ten aanzien van de stand van zaken m.b.t. een eerdere motie 
over de zgn. g-factor (gezondheidsfactor), heeft wethouder Van Ginderen aangegeven 
hierover nog vóór de gemeenteraadsvergadering van 10 november a.s. schriftelijk bij de raad 
terug te zullen komen. 

 

− Burgemeester Van Midden heeft aangegeven dat de raad de jaarlijkse update m.b.t. vuurwerk 
binnenkort schriftelijk zal ontvangen. Daarnaast zullen ook de antwoorden op de raadsvragen 
van de fractie van GroenLinks m.b.t. dit onderwerp binnenkort richting de raad komen.  

 

4.  Sluiting 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 23:40 uur. 


